
 

Postpensjonistene i Agder 
Protokoll fra styrets møte  
Nr. 3 – 10.03.2025 – Posten Bring Kundesenter 

 

Til stede fra Styret: 

Margrethe Svee - nestleder 

Åshild Rødsås – økonomiansvarlig 

Odd Øyvind Fløysvik – sekretær 

Margunn Velure – styremedlem 

Odd Jarle Korsvik - styremedlem 

Gerd H. Eriksen – varamedlem 

Oddbjørn Lamo - varamedlem 

 

Forfall: 

 

 

Til stede, andre: 

Holger Zachariassen - redaktør av Sydvesten 

Saksliste: 

1. Notat fra forrige styremøte 
2. Mottatte og sendte skriv, referatsaker og saker til oppfølging 
3. Økonomi – status v/Åshild 
4. Konstituering styret, fordeling arbeidsoppgaver 
5. Medlemsmøter, reketreff 

– pris 
6. Turopplegg 

 - dagstur Lyngør 
 - status Montenegro 

7.  Arbeidsplan 2025 
 - aktiviteter 

8.  Eventuelt 
 - Brønnøysundregistreret, oppdatering etter årsmøtet 

 

Ad punkt 1  

Vedtak: Godkjent 

Ad punkt 2 

Lederkonferanse 1. - 2. april, Thon Hotel Arena, Lillestrøm 

Vedtak: Margrethe Svee deltar fra Agder 

Ad punkt 3  

Økonomien er grei 

Medlemskontingen 2025, 12 ikke betalt, Åshild følger opp 

Antall 339 medlemmer 

Åshild kontakter Frank Orre, kontaktperson ovenfor pensjonister i Fagforbundet, angående støtte 

 

Ad punkt 4 

Innkomne mailer, Øyvind videresender aktuelle mailer til styremedlemmer.  



Melding om dødsfall, Gerd blir ansvarlig for bestilling blomster 

Siden det ikke ble valgt ny leder på årsmøtet vil Margrethe lede styremøter.  

Datoer for styremøter: 09.04. / 05.05. / 02.06. / 18.08. / 15.09. / 13.10. / 10.11. 

Ad punkt 5 

Det planlegges julebord 06.12. kl 15, Scandic Sørlandet. Øyvind kontakter hotellet for å få tilsendt tilbud 

Vi fortsetter med quiz og loddsalg på medlemsmøter. Gerd får ansvar for innkjøp premier. Holger får ansvar for 
quiz. Odd Jarle undersøker mulighet for åresalg 

Aktuelle foredragsholdere til medlemsmøte Bredalsholmen: Harald Flaa, Hans Petter Mjølund, Bjarne Ugland, 
Dag Vige. Øyvind tar kontakt med aktuelle 

Pris medlemsmøter, reketreff kr 150 for medlemmer, kr 200 for ikke medlemmer 

Ad punkt 6 

Opplegg for tur til Risør/Lyngør er tatt opp med Risdal. Tore Gustavsen kan ordne med lokal guide, på Lyngør, 
avventer tilbakemelding fra Risdal om det er ok. 

Montenegro, fulltegnet og det er pr d.d. ingen på venteliste 

Ad punkt 7 

Arbeidsplan ble gjennomgått 

Vedtak: Holger kontakter Reidunn N. Johannessen med tanke på medlemsmøte i Flekkefjordsområdet i 
oktober 

Ad punkt 8 

 

Neste styremøte: 09.04. 
  
Møtet ble hevet kl 13:20 
 
 
Odd Øyvind Fløysvik 
Sekretær 
 

 

 

 

 

 


